
Børne- og Undervisningsudvalget

Til: Undervisningsministeren

Dato: 30. november 2016

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

BUU alm. del

Spørgsmål 109
Ministeren bedes redegøre for, om hun mener, det er en god idé at lade det
statslige tilskud pr. folkeskoleelev gå direkte til folkeskolerne frem for til kom-
munerne (med andre ord en ’pengene-følger-barnet-model)?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Carolina Magdalene Maier (ALT).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Carolina.Maier@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Pernille Rosenkrantz-Theil
formand
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